

# 三菱转向节修理包 Kp512

产品名称	三菱转向节修理包 Kp512
公司名称	泉州市江南重型汽车配件五厂
价格	.00/个
规格参数	型号:kingpinkitkp512 类别:kingpinkit转向节修理包 适用车型:三菱
公司地址	福建省泉州市鲤城区常泰仙塘中路1号
联系电话	86 0595 22427881 18759593385

## 产品详情

型号 king pin kit kp512 类别 king pin kit 转向节修理包  
适用车型 三菱

mitsubishi king pin kit	kp no.	oem no.	king pin size
1	kp512	14501-21401	50*243
2	kp519	mb025124	28*180
3	kp521	11001-24101	45*215.5
4	kp522	mb025128	28*180
5	kp523	14001-24400	50*243
6	kp526	mb294037	28*180
7	kp529	mc999187	35*194
8	kp530	mc999420	35*190
9	kp531	mc811604	45*216
10	kp534	mb294272	28*180
11	kp536	mb294274	25*165
12	kp540	mc999984	35*189
13	kp547	mb420595	30*180
14	kp545	mc999986	50*243
15	kp549	mc997284	50*243
16	kp548	mc998681	35*195
17	kp520	mc810252	35*194
18	kp538	mc999970	45*216

quanzhou jiangnan auto parts co., ltd. established at 1990s and located in xian tang industrial zone, jiangnan motor parts street, quanzhou city, fujian province, china. our company covers an area of over 10000 m<sup>2</sup> and has a strong team with over 200 employees, including 40 specialized technicians. we have passed iso9001 quality system certification.

we are special manufacturer of heavy-duty truck parts----- king pin, kit spring pin, piston pin, center bolt, u-bolt, bushing, etc., mainly for isuzu, mitsubishi, hino, toyota, nissan, mercedes-benz and other brands of heavy-duty trucks. we are able to make products in accordance with customers' engineering drawings, samples and specifications. our products are sold to southeast asian countries and have gained good reputation in customers from both home and abroad.

we will continue to follow the operating tenet of " quality first, faith first, service first ". we sincerely welcome clients all over the world to establish long term cooperation and create further brilliance.

泉州市江南重型汽车配件有限公司成立于20世纪90年代，座落于中国福建临海经济发达名城——泉州市，江南汽配街仙塘工业区e1号。本司工厂占地面积10000平方米，拥有员工200余人，其中包括技术骨干40余人。公司已通过英国sgs公司iso9001质量认证体系认证。

我司是一家专业生产重型汽车配件的工厂，主要生产：转向节修理包、钢板销、活塞销、中心螺栓、u型螺栓、衬套等，这些适用于车型：五十铃、三菱、日野、丰田、尼桑、奔驰等其他重型车型。同时，我们还可以依照客户的图纸、样品、具体要求来开发新产品。我司产品主要销往东南亚各国，在国内外有良好的声誉。

我们坚持秉承“ 质量第一，诚信第一，服务第一 ”的经营理念。与各界同仁共同发展，携手共创辉煌明天！